

CHOLERA

ROMANIA. —¹ As of 23 August 1990, 85 cases of cholera (including 76 diagnosed clinically) had been registered in the following districts: Tulcea 63, Galati 12, Braila 10. No deaths were reported. All cases were traced to consumption of water from the Danube. The situation is under control, the following measures having been taken: laboratory diagnosis, treatment of patients and their contacts, active case finding, monitoring (including monitoring the water supply from the Danube), health education, and periodic public information through the media.

¹ See No 32, 1990, p 248.

CHOLÉRA

ROUMANIE. —¹ Au 23 août 1990, 85 cas de choléra (y compris 76 cas diagnostiqués cliniquement) avaient été enregistrés dans les districts suivants: Tulcea 63, Galati 12, Braila 10. Aucun décès n'a été signalé. La consommation d'eau du Danube est à l'origine de tous ces cas. La situation est maîtrisée, les mesures suivantes ayant été prises: diagnostic au laboratoire, traitement des patients et de leurs contacts, dépistage actif des cas, surveillance (y compris la surveillance de l'approvisionnement en eau du Danube), éducation pour la santé, et information périodique du public par les médias.

¹ Voir N° 32, 1990, p. 248.